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Korespondent  wojenny  Witold  Repetowicz  relacjonuje,  jak
wygląda obecnie życie w Kabulu. Zapewnia, że mieszkańcy są
bardzo życzliwi i otwarci. Informuje, że talibowie usilnie
starają się uzyskać uznanie międzynarodowe. Przestrzega, że
jego  brak  odbije  się  na  sytuacji  materialnej  mieszkańców
Afganistanu.
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